
ZA.PIS t.l0/ 2008(201)
ZE ZASEDANi AKADEMICKEHO SENATU VUT KONANEHO DNE 23. ZARi 2008

OD 9:00 HODIN V ZASEDACi MisTNOSTI REKTORA VUT V BRNt, ANTONiNSKA 1

viz prezencni listina (celkem 14 clenu AS VUT)

KrupkovaJFEKT, Roupec/FSI, Dub/FaVU, Donth/FAST, DonthovaJFP,
Piovarci/FIT, Polach/FCH

rektor Rais, kvestor Kotek, prorektori Kotoul, Fiala, NovY
doc. Mtinsterova, PhDr. Vanyskova, RNDr. Lepkova

1. Zahajeni jednani a urceni skrutatoru
2. Schvaleni programu zasedani AS VUT
3. Schvaleni zapisu ze zasedani AS VUT c. 9 ze dne 9. 9. 2008
4. Informace rektora, prorektoru, kvestora a tiskove mluvci
5. Informace zjednani Rady vysok)tch skol
6. Statut USI a smemice USI
7. Nove zneni Volebniho ajednaciho radu AS FSI
8. Zadost 0 projednani zameru vykoupit pozemky v lokalite "Pod Palackeho vrchem" - dopis

kvestora c.j. 145/90310/08 ze dne 31. 8. 2008
9. Zadost 0 projednani zameru odprodat pozemek v lokalite "Pod Palackeho vrchem" - dopis

kvestora c.j. 147/90310/08 ze dne 31. 8. 2008
10. Problematika rozpoctu VUT (CVIS)
11. Diskuse 0 rezerve AS VUT
12. Aktualni informace 0 volbach do AS VUT pro funkcni obdobi 2008 az 2011
13. Ruzne

1. ZAHAJENi JEDNANi A URCENi SKRUTATORU

Jednani zahajil predseda AS VUT doc. Dalik v 9:00 hod. Privital pritomneho rektora, kvestora, prorekto-
ry Noveho, Kotoula, Fialu a omluvil prorektora Svece, dale privital doc. Mtinsterovou, PhDr. Vanysko-
YOU, RNDr. Lepkovou a vsechny pfitomne cleny AS VUT. Do funkce skrutatoru byli navrZeni doc. Lho-
takova a doc. Pekar.

Navrh usneseni AS c. 1:
Akademick)t senat VUT schvaluje jako skrutatory doc. Lhotakovou a doc. Pekare.
Hlasovani: pro - 13 hlasu, prott - 0 hlasu, zdriel se hlasowini - 0 hlasu.

K navrZenemu programu zasedani nebyly vzneseny zadne pripominky.

Program zasedani byl schvalen.
Hlasovani: pro - 14 hlasu, prott - 0 hlasu, zdriel se hlasowini - 0 hlasu.

K zapisu nebyla vznesena zadna pisemna ani ustni pripominka.

Navrh usneseni AS c. 2:
AS VUT schvaluje Zapis ze zasedani AS VUT c. 9/2008 konaneho dne 9. zaN 2008.
Hlasovani: pro - 12 hlasu, prott - 0 hlasu, zdriel se hlasowini - 1 hlas.



~ Rektor Rais
Vysledek setfenf ve veci dopisu Ing. arch. Mohelnfka: VUT obddelo vyjadfenf legislativnfho
a pravnfho odboru MSMT, ze ktereho jednoznaene vyplYva, ze AS FA je pravoplatnY. Je vsak tfeba
zkontrolovat platnost pffslusnych usnesenf AS FA podle poetu pfftomnych elenu AS FA; ve etvrtek
25.9.2008 se bude konat schuzka vsech zainteresovanych (dekan FA Siapeta a pfedseda AS FA Ha-
viis, rektor Rais, pfedseda AS VUT oalfk, kvestor Kotek a Mgr. Pavlfkovli/Spravnf odbor Re).
One 16.9.2008 se uskuteenila schUzka rektora, kvestora, dekana a tajemnfka FA, na ktere bylo jed-
nano 0 rozpoetu FA - nutno fesit finanenf dopad.
One 16.9.2008 MSMT oficialne vyhlasilo vybrane vYzkumne projekty v kategorii velk)tch projektu,
ktere rnajf dfky sve kvalite velkou sanci zfskat desftky rniliard korun v rarnci prioritnf osy "Evropska
centra excelence" OP VaVpI financovaneho Evropskou unif. CEITEC byl zafazen, Synchrotron nebyl
pfijat z duvodu obav z velk)tch nakladu.
Aktualizace OZ VUT na rok 2009 byla projednana ve Spravnf rade VUT bez pfipomfnek.
One 22. 9. 2008 se v Praze uskuteenil "KulatY stul" ohledne Bfle knihy, zueastnili se vsichni fesitele
(prof. Mateju ajeho tYrn). oiskuse byla orientovana zejrnena na prohloubenf vztahu VS s prumyslern,
kvalitu a ranking (perspektiva vyYoje); pfftornni byli spiSe pffznivci posflenf role SR.
Ve veci zffzenf projektoveho centra se vedenf VUT dohodlo na rnaticove struktufe ffzenf. Kvestor
Kotek poda navrh organizaenf struktury poradenskeho centra OP VaVpI.
One 23. 9. 2008 ve 13:00 hod. se kona Koncepenf konference - Vize kraje po volblich 2008, jejfrnz
pofadatelern je Krajska hospodlifska kornora jiznf Moravy (zajist'uje Regionalnf hospodafska kornora
Bmo). Konference se zueastnf Ifdfi kandidatek do krajsk)tch voleb Jrn Kraje, panelovou diskusi bu-
dou ffdit rektor Rais a rektor MU Fiala.
Projekty MSMT - OP VK, prioritnf osa 11.2- byly uspesne v termfnu pfedlozeny MSMT.

~ Prorektor Fiala
Veletrh Gaudearnus se bude v letosnfrn roce konat jiz popatnacte, a to v pavilonu F arealu BVV, ve
dnech 21. - 24. ffjna 2008. Expozice bude celouniverzitnf, placena z centralnich zdroju, ale kaMa fa-
kulta bude rnft pfidelenu vlastnf cast pro svou expozici.

• Prvnf akcf ke 110. vYroef zalozenf VUT bude vydanf Kalendlife VUT 2009 - pravdepodobne zaeat-
kern pffstfho tYdne bude pfedan do tisku.
Kazdoroenf Akadernicke shrornazdenf VUT se uskuteenf dne 19. 11. 2008. Budou na nern pfedana
ocenenf pracovnfkurn univerzity (Parnetnf rnedaile VUT a Ceny rektora).
o navazanf spoluprace s VUT projevuje v poslednf dobe zajern efrn dal vice zahranienich univerzit.
V prubehu ffjna a listopadu 2008 budou podepsany rarncove srnlouvy 0 vzajernne spolupraci
s univerzitarni:

National University for Science and Technology, Taipei, Taiwan
St. Peterburg's Elekrotechnical University, St. Peterburg, Ruska federace
University of Alepo, oarnasek, Syrie
University of Jonesu, Jonesu, Finsko

~ Prorektor Jura

• CVIS
1. Nabfdka hurnanitnich pfedrneru pornocf centralnfho IS Apollo. V IS Apollo v rnodulu "pfedrnety" je
zatdftko "Nabfzet pfedrnet jinyrn fakultarn". Jeho aktivacf je tento pfedmet nabfdnut i dalSfm fakultarn,
ktere vyuzfvajf IS Apollo. Zodpovedna osoba na pfijfrnajfcf fakulte (nikoliv student, ale prodekan nebo
studijnf referentka) nabfdnutY pfedrnet uvidf a rnuze ho zafadit bud' do studijnfho prograrnu (v tornto
pffpade studenti tento pfedrnet vidf v nabfdce a rnohou si ho sarni zaregistrovat) nebo pffrno do E-indexu
studenta. To, zda ho student vidf v nabfdce, zalezf na zpusobu registrace pfedrnetu na dane fakulte - napf.
na FSI si student vybfra z nabfdky pfedrnetu, ktera obsahuje i nabfzeny hurnanitnf pfedrnet jine fakulty
a tento pfedrnet si tedy rnuze student zaregistrovat. Aby bylo rnozno tento rnechanisrnus vyuzfvat, je tfeba
s nfrn seznamit zodpovedne osoby na fakultach.
2. oalsf schuzka na FAST 21.8.2008 na terna Harrnonograrn pfechodu FAST na IS VUT. Chybf ustave-
nf tYrnu na FAST. FAST nerna na pfechod volne lidske zdroje, informatici FAST soueasne uef. Bude se
hledat nova osoba, ktera se bude zabYvat pfechodem FAST ze strany fakulty. CVIS pfislfbil jejf spolufi-
nancovanf v roce 2008 z rozvojoveho projektu MSMT.



• NAKLADA TELSTVi VUTIUM
1. V Nakladatelstvi VUTruM vysla publikace pracovniku FAST J. Jandora, J. Riha: The Failure of Em-
bankment Dams due to Overtopping.
2. Dotaz na dekany 0 spoluucasti fakult na vydavani publikaci v Nakladatelstvi VUTruM. Smyslem to-
hoto navrhu nebyla financni uspora nakladatelstvi, ale snizeni rizika neprodejnosti publikace angazova-
nim zadatelu 0 vydani teto publikace. Fakulty odpovedely: 2x "souhlasime a navrhujeme tuto formu spo-
luucasti", Ix "melo by to zustatjak to je", 3x "nemame zajem, nepodporujeme". 2 fakulty neodpovedely.
3. Dekan FA prof. Slapeta nabizi pro oslavy vYroci VUT publikaci 0 brnenske architektufe. Castecne ji
ma zpracovanu. Publikace neni v edicnim planu 2008.

• USTREDNi KNIHOVNA
Ve dnech 16. - 18. 9.2008 se uskutecnila 16. konference pofadana Ministerstvem kultury CR, Sdruze-
nim knihoven, Svazem knihovniku a informacnich pracovniku a Ustfedni knihovnickou radou. Jejim
tematem bylo Knihovny soucasnosti viz http://www.sdruk.czJsec/ . lng. Zikuska z Ustfedni knihovny
VUT na teto konferenci prezentoval pfispevek na tema "E-learning v knihovnach - kurz lnformacni vY-
chovy VUT", jenz se setkal s velkYm ohlasem. Zajem 0 spolupraci zatim projevil napf. feditel prazskeho
Ustavu knihovnictvi na Univerzite Karlove, dale z Moravske zemske knihovny a z Univerzity Palackeho.
V akademickem roce 2007/2008 byl kurz zaclenen do studia na ctyfech fakultach VUT s celkovym po-
ctem I 946 ucastniku, z toho FIT 714, FCH 273, FP 228, FEKT 731.

• DOZORCi RADA lNVEA- TECH A.S.
Jednani Dozorci rady spolecnosti lNVEA-TECH a.s. dne 18. 9. 2008 - projednani ucetni uzaverky
k 31. 12. 2007. Dozorci rada konstatovala, ze ucetni zaverka byla fadne provedena a ovefena spolecnosti
AUDIT BUSINESS SERVICE, S.r.O. v souladu se zakonem 0 auditorech a smernicemi Komory auditoru
CR. Spolecnost vykazala za ucetni rok 2007 ztratu ve vYsi 824 tis Kc. Nerealizoval se prodej 30 karet do
GEANT II (evropska akademicka a vYzkumna sit') - cca 1 mil. Kc. Pfedstavenstvo spolecnosti navrhuje
ztratu k 31. 12. 2007 ve vYsi 824 tis Kc uctovat jako neuhrazenou ztrlitu minulych let. Snizovani zaklad-
niho jmeni by bylo neucelne a nakladne. Dozorci rada souhlasi s timto postupem a doporucuje valne
hromade jeho schvaleni. Valna hromadaje svolana na 17. 10.2008.

>- Prorektor Novy
• Informace 0 KaM: doslo k havarii podhledu v jidelne menzy na Vevefi, z tohoto duvodu nemohla b)'t

menza otevfena k zaclitku skolniho roku. Komplikace je v tom, ze konstrukce je jeste v zaruce a nelze
do ni tedy z nasi strany zasahovat. Doslo kjednani kvestora Kotka se zastupci KaM a firmy ve veci
urychlene napravy, 0 vYsledku muze podat podrobnejsi informaci kvestor.

• Po rekonstrukci byla otevfena jidelna KaM na Purkynove - v krlitkem case 2 mesicu bylo dosazeno
velmi dobreho vYsledku, ktery je pfispevkem ke zvysovani kultury akademickeho zivota.

>- Prorektor Kotoul
lnformoval 0 sberu dat pro interni hodnoceni projektu OP VaVpl, ktere se uskutecni 29. 9. 2008 za
pfitomnosti rektora, kvestora, prorektora YaY, dekanu fakult, ktere pfipravuji projekty do OP VaVpl,
RNDr. Popely, Ing. Komarka a Dr. Markse. Doslo ke zmenam - napf. na FAST se spojily 2 projekty
v jeden (Drochytka, Stepanek). V nekterych pfipadech se vYznamne lisi udaje 0 financnich prostfed-
cich na YaY, ktere zaslali pfedkladatele projekru, od udaju, ktere z IS ziskal prorektor.
Z databaze SCOPUS byl stazen seznam casopisu, ktere se podle Metodiky 2008 hodnoti 8 body.
V Apollu bude prubezne aktualizovan seznam konferenci podle ISI Proceedings (dophluje se zpravi-
dla jednou za ctvrtleti). Nasledne bude aktualizovano bodove hodnoceni konferenci v modulu Moni-
toringVaV.

>- Kvestor Kotek
Doplnil informaci prorektora Noveho: zprovozneni vYdejny stravy na FASTNevefi se pfedpoklada od
1. 10.2008.

>- PhDr. Vanyskovti
Na webove stranky dala informaci 0 havarii v menze na FAST a 0 otevfeni Gastronomickeho centra
KaM (zprava 0 centru sla i novinarum). DalSi drobne clanky v prubehu 14ti dnu: 0 kolejich, pocty
studentu, nekolik clanku na tema CEITEC versus CESLAB - protesty AV, konference na FSI, atd. 0
Gaudeamu vysel velkY clanek v HN - velka pozornost venovana VUT - rozhovor sing. Mikulou.

http://www.sdruk.czJsec/


Festival Vedy, ucastnf se FCH: Noc vedcu - slogany s pozvankou na FCH na Noc vedcu od minule-
ho t)'dne vysflany v CR Bmo. Bylo tez v CT v Dobremu ranu. Noc vedcu bude v patek.
V mezinarodnf soutezi Robotu 13 t)'mu z CR a SR se t)'m ROBOKOP z FEKT umfstil na 3 - 4 mfs-
te. FaVU v ramci oslav 15. ryrocf bude mft v t)'dnu od 13.10. nekolik akcf - tiskova konference.
Pfipravuje se casopis pro stfedoskolaky -,Jdi.na.vutbr.cz"; casopis je piny clanku 0 uspesfch studentu
VUT. Pfipravujf J.VanYskova, I. Mauks, design K. Greplova (FaVU), kresby Jakub Rafael (FaVU).
Bude se rozdavat na veletrhu Gaudeamus studenrum.
V Udalostech na VUT c. 8 je uveden clanek 0 AS VUT - rozdan pfftomnym clenum AS.

V nasledujfcf diskusi RNDr. Popela sdelil, ze na jednanf pfedsednictva RVS dne 18. 9. 2008 byla poda-
na informace 0 vyhlasenf programu INFOZ, ktery ma bYt vyhlasen na dalsf 3 roky. Z Bruselu dosla nega-
tivnf odpoved' k nekterym bod urn tohoto programu. Nevypsanf programu INFOZ velmi ryznamnym zpu-
sobem zdraZf pffstup jednotlirych VS k informacnfm zdrojum pro YaY. V teto souvislosti bylo pfijato
usnesenf pfedsednictva RVS - zapis z 20. zasedanf PRVS uveden na adrese:
http://www.radavs.czJclanek.php?c=888&oblast=16 (viz bod 3. Vystoupenf hostu).

lng. Mohelnfk k informaci rektora t)'kajfcf se vyjadfenf MSMT k pravoplatnosti AS FA a jeho usnesenf
vyjadfil pochybnosti, zda tak jednoduche uzavfenf cele zalezitosti je zcela spravne. Mozny problem vidf
v tom, jak byl formulovan dotaz pravnfky VUT na MSMT a zda se MSMT zabYvalo tfm, jak jsou na FA
dodrZovany zakony. lng. Mohelnfk na zaver pozadal rektora Raise 0 rozhovor. Rektor Rais sdelil, ze do-
taz VUT, ktery zformulovali pravnfci, byl zcelajednoznacny ajednoznacnaje i odpoved' MSMT.

PhDr. Spoustova sdelila, ze forma clanku 0 cinnosti AS VUT uvedeneho v casopisu Udalosti c. 8 nenf
die jejfho nazoru zcela vhodna. Jsou v nem uvedeny nektere formulace, jejichz ryznam neodpovfda sku-
tecnosti; jde napf. 0 zavadejfcf text t)'kajfcf se vyfesenf koeficientu FaVU a stfznosti studenru na prubeh
procesu redukce poctu atelieru. V nasledujfcf diskusi, ve ktere vystoupili zejmena doc. Lhotakova, lng.
Hanusova, doc. Dalfk a RNDr. Popela, byl vyjadfen nesouhlas s tfmto nazorem PhDr. Spoustove. Bylo
konstatovano, ze v clanku bylo shmuto velke pracovnf usilf clenu AS VUT, objevila se zde spousta akti-
vit, ktere jinym zpusobem clenove AS nemajf moznost prezentovat. Vyjadfenf PhDr. Spoustove muze bYt
povazovano za neuctu k praci clenu AS VUT. KaZdy clen AS VUT byl pfedsedou AS vyzvan
k pfedlozenf sveho pffspevku, pffpadne mohl vznest sve pfipomfnky. Zprava 0 cinnosti AS VUT byla
podana v teto forme, jde 0 suchy rycet aktivit, z nichz nektere ani nebyly zmfneny. Je povinnostf kazde
instituce, aby podavala zpravu 0 sve cinnosti.

5. INFORMACE Z JEDNANi RADY VYSOKYCH SKOL

lnformace zjednanf pfedsednictva RVS ze dne 18.9.2008 pfednesla doc. Mi.insterova: Program jednanf:
1. Zahajenf (prof. Haasz); 2. Zpravy z uzsfho pfedsednictva RVS (clenove uzsfho pfedsednictva); 3. Vy-
stoupenf hostu; 4. Pffprava voleb do Rady vysokYch skol pro dalSf funkcnf obdobf (prof. Haasz, lng. Ku-
chaf); 5. Stay pracf a pfipomfnky k Bile knize terciamfho vzdelavanf (prof. Bednar); 6. Uprava zasad pro
financovanf ryjezdnfch zasedanf SK Rady VS (prof. Haasz, lng. Kuchaf); 7. Zpravy ze Studentske komo-
ry Rady VS (V. Voznfk); 8. Ruzne.

Program jednanf byl dale rozsffen, pfedseda ekonomicke komise RVS doc. Cakl pfednesl aktualnf udaje
o pfipravovanem rozpoctu VS na r. 2009. Clen uzsfho pfedsednictva RVS prof. Bednar prezentoval sou-
hm pfipomfnek RVS k BKTV, ktery zpracoval; clenove pfedsednictva tento dokument velmi ocenili. Na
tento bod jednanf navazoval odpolednf seminar k BKTV, ktery se uskutecnil v Male aule historicke bu-
dovy Karolina - byla zde diskutovana stanoviska autoru BKTV a zastupcu VS i SK RVS. V neposlednf
fade doc. Mi.insterova upozomila na projednavane dokumenty BolonskYch aktivit. Zapisy zjednanf pfed-
sednictva RVS jsou uvedeny na www strankach RVS:
http://www.radavs.czlindex.php ?oblast= 16.
Je zde mozne nalezt materialy pfedlozene k projednanf: http://www.radavs.czlindex.php?oblast=14
i materialy jiz projednane: http://www.radavs.czlindex.php?oblast=15.

Jednanf pfedsednictva RVS se zucastnili s doc. Mi.insterovou take RNDr. Krupkova a RNDr. Popela,
spolu s nimi se odpolednfho seminare k BKTV zucastnila take prof. Vavrova.

Doc. Mi.insterova sdelila, ze Agentufe RVS byly odeslany navrhy dvou kandidatu do pfedsednictva
GACR, ktere byly schvaleny na minulem zasedanf AS VUT - prof. Svacina, prof. Pokluda. Bohuzel se
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z technicIcych duvodu nepodarilo zaslat navrh kandidatky prof. Vavrove do predsednictva GACR, ktera
se vzhledem k velkemu zaneprazdneni (ucast na konferenci na FCH) nedostala ke svemu e-mailu a ne-
mohla vypracovat vsechny porrebne dokumenty. Tajemnice Cardova se ji dovolala na mobil az pul hodi-
ny pred ukoncenim konference. Pres oboustrannou velkou snahu nebylo mozne stihnout ani dodatecny
termin dohodnut}' se zastupcem reditele Agentury RVS doc. Vlckem. Doc. Mtinsterova sdelila, ze mate-
rialy RVS byly doruceny prilis pozde, a prestoze byly ihned predlozeny AS VUT, nepodarilo se termin
v pine mire dodrzet.

RNDr. Popela prednesl prezentace ziskane z RVS, ktere shmuji zakladni rychodiska pro pripravu roz-
poctu VS na r. 2009, jsou venovane pfiprave BKTV a usneseni predsednictva RVS z 18. 9. 2008,
a prednesl k nim podrobny komentar. V nasledujici diskusi, ve ktere vystoupili zejmena doc. Mtinstero-
va, RNDr. Popela, Ing. Hanusova a prof. Vavrova, bylo doporuceno, aby na tyto dokumenty RVS byli
upozomeni vsichni clenove AO VUT elektronickou postou. Diskuse byla pote venovana technice jejich
doruceni vsem clenum AO VUT. Prorektor Jura z prostororych duvodu doporucil, aby e-maily obsahova-
Iy jen prost}' text a odkazy na dokumenty. Po diskusi predlozil RNDr. Popela nize uvedeny navrh infor-
macniho dopisu vsem clenum akademicke obce VUT a doporucil, aby byl rozeslan stejnou formou jako
predchazejici informace, schvalene usnesenim UAS 13 ze zasedani AS VUT dne 9.9.2008:

" Vaiene kolegyne, vaieni kolegove,

na zaklade usneseni AS VUT ze dne 23. 9. 2008 doplfzujeme aktualni informace k pfipravovanym refor-
mam VS. Predsednictvo RVS 18. 9. 2008 prijalo usneseni k pfiprave rozpoCtu VS na rok 2009, ktere bylo
zaslano predsedovi vlady:

http://www.radavs.cz/clanek. php? c=883

http://www.radavs.cz/prilohvl20p Usnesenikrozp. doc

http://www.radavs.cziprilohvlProhlaseniPredsednictvaR VSZari2008. doc

DUleiite kvantitativni udaje k rozpoCtu VSjsou uvedeny v prezentaci:

http://www.radavs.cz/clanek.php? c=885

http://www.radavs.cz/prilohvl20p4 Rozpocet2009. ppt

Tymem tvurcu Bile knihy terciarniho vzdelcivani byly nasledne vypofadany pfipominky akademicke ve-
rejnosti:

http://www.radavs.cz/clanek. php? c=884

http://www.radavs.cz/prilohvlRVS 08 09 18 pm.ppt

http://www.radavs.cz/prilohY/RVS 08 09 18 dm v3.ppt

Postup AS VUT v uvedenych oblastech je shrnut v Clanku casopisu Udalosti 8/2008:

http://www.vutium.vutbr.cz/casopisy.php

http://www.vutium.vutbr.cz/udalosti/u0808.pdf

Clenove AS VUT schvalili nasledujici navrh usneseni.

Navrh usneseni AS c. 3:
AS VUT Zlida rozeslani aktualnich informaci 0 novinkach v priprave zmen na vysokych skolach elektro-
nickou postou vsem clenum AO VUT.
Hlasovani: pro - 14 hlasu, proti - 0 hlasu, zdriel se hlasovani - 0 hlasu.

Dale se uskutecnila diskuse 0 zpusobu jmenovani zastupcu VUT do snemu a predsednictva RVS pro
nove funkcni obdobi 2009 az 2011, ve ktere vystoupili zejmena lng. Hanusova, doc. Dalik, RNDr. Popela
a prof. Vavrova. V diskusi byly prezentovany dva mozne zpusoby schvaleni navrhu: 1. jmenovat zastup-
ce VUT do snemu a predsednictva RVS jiz na dnesnim zasedani AS VUT, nebot' soucasni clenove AS
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VUT jsou velmi dobre informovani; 2. schvalit doporucenf soucasneho AS VUT najmenovite personalnf
zastoupenf VUT ve snemu a predsednictvu RVS nove zvolenemu AS VUT. Po diskusi se clenove AS
VUT dohodli, ze tuto zalezitost dukladne prodiskutujf a doresf az na zasedanf stavajfcfho AS VUT
v rfjnu. Z diskuse vzesel tento navrh usnesenL

Ntivrh usneseni AS c. 4:
AS VUT upozoriiuje AS fakult na to, aby s ohledem na pripravovane zmeny ve vysokem skolstvf, a s Hm
souvisejfcf nutnost udrZet akceschopne zastoupenf VUT a fakult v nadchazejfcfm obdobf, venovaly ma-
ximalnf pozomost vcasne nominaci zastupcu fakult VUT do Rady VS tak, aby byli zarukou aktivnfho
hajenf zajmu akademicke obce VUT.
Hlasovtini: pro - 14 hlasu, proti - 0 hlasu, zdriel se hlasowini - 0 hlasu.

6. ST ATUT USI A SMERNICE USI

Reditel UBI prof. Bradac predlozil k projednanf v AS VUT nove znenf Statutu USI a dye smemice tYka-
jfcf se prijfmacfho rtzenf na USI (Smemice reditele USI c. 8/2008 a c. 10/2008), upravene na zaklade
pripomfnek Mgr. PavHkove ze Spravnfho odboru Re a dIe pozadavku clenu LK AS VUT ze dne 1. 9.
2008. Tyto dokumenty byly rozeslany clenum AS VUT e-mailem dne 10.9.2008. Ve Statutu USI byla
na zaklade jednanf mezi Mgr. PavHkovou a JUDr. Kledusem (USI) provedena jeste jedna drobna formal-
nf uprava a nova verze tohoto predpisu byla rozeslana vsem clenum AS VUT e-mailem dne 15.9.2008.
Na zasedanf LK AS VUT dne 22. 9. 2008 byly projednany Statut USI a Smemice reditele USI c. 8/2008.

• Statut US]
Clenove LK AS VUT vznesli nasledujfci pripomfnky:

./ Clanek 5 Vnitmf predpisy ustavu - vypustit puvodni text a nahraditjej nOyYmznenfm:
Cltinek 5

Vnitini piedpisy ustavu
(1) Vnitfnimi pfedpisy ustavu, ktere schvaluje AS VUT, jsou:

a) Statut USI, jehoi pfilohou je Organizacni fad USL
b) Jednaci hid Vedecke rady USl

(2) Ustav se fidi Studijnim a zkusebnim hidem VUT v Erne.
(3) Ustav se fidi Stipendijnim fadem VUTv Erne .

./ Clanek 17 odst. 6 - vypustit prvnf vetu: ,,Funkcni obdobi clenu vedecke rady je zpravidla ctyfle-
te. "

Clenove LK AS VUT doporuCili Akademickemu senatu VUT schvalit Statut USI ve znenf se zapracova-
nymi pripominkami projednanymi na zasedanf LK dne 22. 9. 2008.

Clenove AS VUT nevznesli zadne pripomfnky a hlasovali 0 schvalenf predlozeneho vnitmfho predpisu
USI.

Ntivrh usneseni AS c. 5:
AS VUT schvaluje Statut USI ve znenf se zapracovanymi pripominkami projednanymi na zasedanf LK
AS VUT dne 22. 9. 2008.
Hlasovtini: pro - 14 hlasu, proti - 0 hlasu, zdriel se hlasowini - 0 hlasu.

• Smernice ieditele US] c. 8/2008 pro zabezpeceni dalsi vyuky v akreditovanem doktorskem studij-
nim programu "Soudni inzenyrstvi" na US] VUT v Brne pro akademickj rok 2009/2010

Clenove LK AS VUT doporucili:

./ Bod 3, odst. 9 - vypustit puvodnf text: " USI vypracuje a nechiz schwilit stipendijni hid pro stu-
denty DSP-SI a dalSi potfebne pfedpisy". a nahraditjej nasledujfcfm textem: "Stipendia studentu
DSP-SI na USI jsou vyplacena v souladu se Stipendijnim fadem VUT Podrobnosti jsou uvedeny
ve vnitfni norme vydane feditelem USl "

./ Bod 4 - vlozit novy odstavec: ,,1) Pfevedeni studentu se fidi Rozhodnutim rektora c. 19/2008. "
Ostatnf odstavce se precfslujL



Clenove LK AS VUT doporucili Akademickemu senatu VUT, aby "Smernici feditele USI c. 8/2008 pro
zabezpeceni dalsi v)'uky v akreditovanem doktorskem studijnim programu Soudni inzenyrstvi na USI
VUT v Brne pro akademick}' rok 2009/2010" schvalil ve zneni se zapracovanymi pfipominkami projed-
nanymi na zasedani LK dne 22. 9. 2008.

Vzhledem k tomu, ze clenove AS VUT nevznesli fadne dalsi pfipominky, bylo pfistoupeno k hlasovani
o schvaleni smernice.

Navrh usneseni AS c. 6:
AS VUT schvaluje "Smernici feditele USI c. 8/2008 pro zabezpeceni dalsi ryuky v akreditovanem dok-
torskem studijnim programu Soudni inzenyrstvi na USI VUT v Brne pro akademick}' rok 2009/2010" ve
zneni se zapracovanymi pfipominkami projednanymi na zasedani LK dne 22. 9. 2008.
Hlasovani: pro - 14 hlasu, protl - 0 hlasu, zdriel se hlasowini - 0 hlasu.

Doc. Lhotakova sdelila, ze clenove LK doporucili, aby "Smernice feditele USI c. 10/2008 pro pfij imaci
fizeni na Ustav soudniho inzenyrstvi VUT v Brne pro akademick}' rok 2009-2010 do doktorskeho studij-
niho programu s prezencni i kombinovanou formou studia, s v)'ukou v ceskem a anglickem jazyce" byla
projednana na zasedani AS VUT v fijnu po jejim dukladnem prozkoumani v LK AS VUT.

7. NOVE ZNENi VOLEBNiHO A JEDNACiHO iUDU AS FSI

Clenove AS VUT obdrfeli e-mailem dne 28. 8. 2008 navrh AS FSI na nove zneni Volebniho a jednaciho
fadu AS FSI. Navrhovana zmena se tYka pouze odstavce 2 clanku 21: "Styk s akademickou obci" :
Puvodni zneni:

(2) Alespoii jednou rocne poda AS FSI na shromaideni akademlcke obce FSI VUT zpravu 0 sve Cin-
nosti za uplynute obdobi. Zprava je zvefejnena v lnformacnim systemu FSI VUT
se rusi a nahrazuje textem:

(2) Zprava 0 Cinnostl AS FSlje soucasti Vyrocni zpravy FSI VUT

Vzhledem k tomu, ze navrhovana zmena je formalni, doporucili ji clenove LK na zasedani legislativni
komise dne 1. 9. 2008 Akademickemu senatu VUT ke schvaleni.

Clenove AS VUT po kratke diskusi pfistoupili k hlasovani 0 schvaleni pfedlozeneho vnitfuiho pfedpisu.

Navrh usneseni AS c. 7:
Akademick}' senat VUT schvaluje nove zneni Volebniho ajednaciho fadu AS FSI.
Hlasovani: pro - 12 hlasu, protl - 0 hlasu, zdriel se hlasovani - 2 hlasy.

8. ZADOST 0 PROJEDNANi ZAMERU VYKOUPIT POZEMKY V LOKALITE "POD PALACKEHO VRCHEM" -
DOPIS KVESTORA C.J.145/90310/08 ZE DNE 31. 8. 2008

Navrh byl rozeslan e-mailem dne 1. 9. 2008 a byl podrobne projednan na zasedani EK AS VUT dne 16.
9. 2008 za pfitomnosti kvestora Kotka. EK AS VUT doporucila AS VUT vyjadfit se k pfedlozene zadosti
kladne. Clenove LK AS VUT na zasedani komise dne 22.9.2008 konstatovali, ze k ryse uvedene fadosti
nemaji namitek a pfipojili se ke stanovisku EK AS VUT.

Vzhledem k tomu, ze v diskusi nebyly vzneseny fadne pfipominky, bylo pfistoupeno ke schvaleni usne-
seni 0 zkraceni pfedkladaci Ihuty a pote 0 schvaleni pfedlozeneho zameru.

Navrh usneseni AS c. 8:
AS VUT schvaluje zkraceni pfedkladaci Ihuty na projednani zameru vykoupit pozemky v lokalite "Pod
Palackeho vrchem" - viz dopis kvestora c.j. 145/90310/08 ze dne 31. 8. 2008 - na 3 tYdny.
Hlasovani: pro - 13 hlasu, protl - 0 hlasu, zdriel se hlasovani - 0 hlasu.

Navrh usneseni AS c. 9:
Akademick}' senat VUT nema namitek k zameru vykoupit pozemky v lokalite "Pod Palackeho vrchem" -
viz dopis kvestora c.j. 145/90310/08 ze dne 31. 8. 2008.
Hlasovani: pro - 13 hlasu, protl - 0 hlasu, zdriel se hlasovani - 0 hlasu.

9. ZADOST 0 PROJEDNANi ZAMERU ODPRODAT POZEMEK V LOKALITE "POD PALACKEHO VRCHEM"
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- DOPIS KVESTORA c.J.147/90310/08 ZE DNE 31. 8. 2008

Navrh byl rozeslan e-mailem dne 3. 9. 2008 a byl podrobne projednan na zasedani EK AS VUT dne
16.9. 2008 za pfitomnosti kvestora Kotka. EK AS VUT doporucila AS VUT vyjadrit se k predlozene
zadosti kladne. Clenove LK AS VUT na zasedani komise dne 22. 9. 2008 konstatovali, ze k ryse uvedene
zadosti nemaji namitek a pripojili se ke stanovisku EK AS VUT.

Vzhledem k tomu, ze v diskusi vzneseny zadne pripominky, bylo pristoupeno ke schvaleni usneseni 0

zkraceni predkladaci Ihuty a pote 0 schvaleni predlozeneho zameru.

Navrh usneseni AS c. 10 :
AS VUT schvaluje zkraceni predkladaci Ihuty na projednani zameru odprodat pozemek v lokalite "Pod
Palackeho vrchem" - viz dopis kvestora c.j. 147/90310108 ze dne 31. 8. 2008 - na 3 t}'dny.
Hlasovani: pro - 13 hlasu, proti - 0 hlasu, zdriel se hlasowini - 0 hlasu.

Navrh usneseni AS c. 11:
Akademicky senat VUT nema namitek k zameru odprodat pozemek v lokalite "Pod Palackeho vrchem"-
viz dopis kvestora c.j. 147/90310108 ze dne 31. 8. 2008.
Hlasovani: pro - 13 hlasu, proti - 0 hlasu, zdriel se hlasovimi - 0 hlasu.

lng. Mohelnik podekoval rektoru Raisovi a kvestoru Kotkovi za aktivni strategii v oblasti ziskavani po-
zemku pro budouci potrebu VUT. Na zaklade dotazu clenu AS VUT kvestor Kotek informoval 0 stavu
pripravenosti pozemku v zajmovem uzemi VUT varealu PPV, zejmena v blizkosti Technologickeho
parku Bmo a v prostoru budouci dislokace CEITEC. Na zaver kvestor informoval 0 jednani Spravni rady
VUT ze dne 15.9.2008 a 0 zamerech mesta Bma odprodat TechnologickY park.

10. PROBLEMATIKA ROZPOCTU VUT (CVIS)

Problematika rozpoctu CVIS byla podrobne diskutovana na zasedani EK AS VUT dne 16. 9. 2008 za
pfitomnosti kvestora Kotka, prorektora Jury a reditele CVIS Marusince. Diskuse se t}'kala uvolneni cast-
ky 0,956 mil. Kc rozpoctu CVIS - Fondu aktivit souvisejicich s vedeckou a dalsi tvurci cinnosti (cast
software) - urcene na financovani celoskolskeho rypocetniho software v r. 2008. Tuto castku AS VUT
srym usnesenim UAS c. 10 ze zasedani c. 8/2008 ze dne 28. 6. 2008 doporucil prozatim prevest do Re-
zervy AS VUT.

Predseda EK RNDr. Popela kratce informoval 0 jednani EK konanem bezprostredne pred zasedanim AS
VUT, na kterem probehla dalsi diskuse 0 mozne uspore. Jako rysledek jednani ryse uvedenych dvou
zasedani ekonomicke komise tlumocil doporuceni EK, aby AS VUT z celkove sumy 956 tis. Kc schvalil
uvolneni castky 156 tis. Kc pro puvodne planovany ucel a ponechani zbYvajicich 800 tis. Kc v Rezerve
AS VUT. Na zaklade tohoto doporuceni schvalil AS VUT nasledujici usneseni.

Navrh usneseni AS VUT c. 12:
AkademickY senat VUT schvaluje z celkove castky 956 tis. Kc, presunute z Fondu aktivit souvisejicich
s vedeckou a dalsi tvurci Cinnosti (cast software) do Rezervy AS VUT, prevedeni 156 tis. Kc zpet do
ryse uvedeneho fondu.
Hlasovani: pro - 13 hlasu, proti - 0 hlasu, zdriel se hlasovimi - 0 hlasu.

11. DISKUSE 0 REZERVE AS VUT

Predseda AS doc. Dalik uvedl prehled predlozenych zadosti 0 poskytnuti financni castky z Rezervy AS
VUT:

• FaVU: dopis dekana Gabriela, "Kriticke oblasti v rozpoctu FaVU" - rozeslano e-mailem dne 5. 9.
2008; pof.adovana castka 2 862 000,- Kc.

• FEKT: dopis dekana Vrby, "Zadost 0 prideleni mimoradne dotace pro stavebni upravy laboratofi na
FEKT VUT v Bme v ramci rozvoje bakalarskeho a magisterskeho studijniho programu Biomedicin-
ska technika a bioinformatika" - bude rozeslano e-mailem po skonceni zasedani AS VUT; pof.ado-
vana castka 3 400 000,- Xc.



• FCH: dopis dekana Havliei, "Zadost 0 financni prostfedky na dovybaveni skladu ehemikalii
a likvidaei nebezpecneho odpadu" - bude rozeslano e-mailem po skonceni zasedani AS VUT; poia-
dovami castka 1000 000,- Kc.

Pfedseda ekonomieke komise RNDr. Popela uvedl, ze 0 zadosti FaVU jednala EK spolecne s kvestorem
Kotkem jiz dne 16. 9. 2008. Dalsi jednani EK probehlo bezprostfedne pfed zacatkem zasedani AS VUT.
Zadost rektora VUT 0 poskytnuti pfispevku FA, avizovana kvestorem na zasedani EK AS VUT dne 16.
9. 2008 nebyla dosud pfedlozena. EK pozadala pfedsedu AS, aby od dekana FaVU Gabriela a rektora
Raise vyzadal vseehny informaee 0 pouziti pozadovanyeh prostfedku za ucelem vytvofeni pfedpokladu
pro zlepseni ekonomiekYeh podminek pro cinnost FaVU a FA. RNDr. Popela sdelil, ze EK bude 0 vyuziti
prostfedku z Rezervy AS VUT dale v soucinnosti s vedenim VUT jednat, nejdfive dne 30. 9. 2008 od
10:00 hodin. Nasledujici diskuse byla mj. venovana i okolnosti, ze fakulty 0 castky z Rezervy AS VUT
zadaji, aniz k tomu byly vyzvany. Diskuse dospela k tomuto navrhu usneseni:

Navrh usneseni AS c. 13:
AS VUT se usnasi, ze pozadavky na poskytnuti mimofadne dotaee v souladu s Pravidly pro tvorbu roz-
poctu VUT v Bme na r. 2008 je mozne AS VUT dorucit do 29.9.2008.
Hlasovani: pro - 12hlasu, proti - 0 hlasu, zdriel se hlasowini - 1 hlas.

12. AKTUA.LNi INFORMACE 0 VOLBA.CH DO AS VUT PRO FUNKCNi OBDOBi 2008 AZ 2011

Pfedseda AS VUT uvedl, ze na mimofadnem zasedani AS FaVU dne 16.9.2008 bylajmenovana Mgr.
Veronika Psotkova zastupkyni FaVU ve volebni komisi VUT.

SLOZENi VOLEBNi KOMISE VUT:

Doc. lng. Miloslav Pekaf, CSe. - predseda komise

Fakulta stavebni - doc. lng. Jifi Vala, CSe.
Fakulta elektroteehniky a komunikacnich teehnologii - RNDr. Vlasta Krupkova, CSe.
Fakulta informacnich teehnologii - doc. lng. Tomas Vojnar, Ph.D.
Fakulta podnikatelska - lng. Petr Dydowiez, Ph.D.
Fakulta ehemieka - lng. Ludmila Mraveova
Fakulta strojniho inzenyrstvi - lng. Pavel Ramik
Fakulta arehitektury - vzhledem kprobihajicimu setfeni ve vici dopisu lng. arch. Mohelnika ztistupce
nejmenovtin
Fakulta vYtvamyeh umeni - Mgr. Veronika Psotkova

Doc. Dalik podal informaee 0 zahajeni cinnosti volebni komise pro volbu zastupeu VS ustavu a dalsich
soucasti do AS VUT. Na prvnim jednani dne 19. 9. 2008 si komise za sveho pfedsedu zvolila Mgr. Kla-
petka z ICV. Volebni komise pfevzala seznamy akademiekyeh praeovniku z USI, CESA, ICV a seznam
studentu magisterskeho studia USI. Studenti doktorskeho studijniho programu Soudniho inzenyrstvi bu-
dou do seznamu zafazeni pote, co se na zaklade Rozhodnuti rektora c. 19/2008 stanou studenty VUT
(budou pfevedeni z FAST a FSI).

• Na slavnostnim shromazdeni akademieke obee VUT dne 19. 11. 2008 budou udelovany Zlate a Stfi-
bme medaile VUT a Ceny rektora. Doc. Skapa vyzval AS VUT, aby podal navrhy na ryse uvedena
oeeneni. Doc. Dalik sdelil, ze LK AS VUT na zasedani dne 22. 9. 2008 0 teto zalezitosti jednala se
zaverem: Clenove LK doporucuji, aby AS VUT navrhl rektorovi VUT udelit Zlatou medaili doc. lng.
Frantisku Zbofilovi, CSe. (byl AS VUT navrhovan jiz v roee 2007), Stfibmou medaili RNDr. Vlaste
Krupkove, CSe. (navrh byl podan jiz na zasedani AS VUT dne 28. 6. 2008), Cenu rektora RNDr.
Pavlu Popelovi, Ph.D. za aktivity nad ramee cinnosti v AS VUT (spolupraee s RVS vekonomieke
oblasti, modelovani dopadu ruznyeh zpusobu hodnoeeni YaY, pfipominkovani Bile knihy) a udelit
Cenu rektora tajemniei AS VUT J. Cardove za mimofadne praeovni nasazeni pfi podpofe cinnosti AS
VUT. lng. Hanusova navrhla, aby byla vytvofena navrhova komise sestavajici z I zastupee kazde fa-
kulty. Tato nezavisla komise pfipravi svuj navrh osobnosti na oeeneni rektorem VUT jako podklad



pro rozhodnuti AS VUT. Navrhova komise byla ustavena ve slozeni doc. Gescheidtova, Ing. Hanuso-
va, doc. Korytarova, doc. KunovskY, Ing. arch. Mohelnik, PhDr. Spoustova a prof. Vavrova. Na za-
klade navrhu teto komise byla vytvofena kandidatni listina: Navrh na Zlatou medaili - doc. Zbofil,
navrhy na oceneni rektorem - J. Cardova, doc. Koryt<irova, RNDr. Popela, RNDr. Lepkova. Clenove
AS VUT obdrzeli hlasovaci listky, na kterych zakrouZkovanim vyjadfili svoji volbu (na Cenu rektora
bylo mozne zakrouzkovat nejryse 2 navrhy) a bylo ustanoveno, ze navrh bude AS VUT pfijat, ziska-
Ii nadpolovicni pocet hlasu od pfitomnych 13 clenu AS VUT. Pote nezavisle skrutatorky doc. Lhota-
kova a Ing. Hanusova secetly platne hlasy a sdelily, ze AS VUT pfijima tyto navrhy:

./ Zlata medaile - Doc. Ing. Frantisek Zbofil, CSc. - 7 hlasu

./ Cena rektora - J. Cardova - 12 hlasu

./ Cena rektora - RNDr. Pavel Popela, PhD. - 10 hlasu

• RNDr. Lepkova informovala 0 akcich pofadanych CESA pro zamestnance VUT:
./ Bmo-Zdrave Mesto - Zdrava zada pro Bmo (spoluprace s mestem Bmem), Dvorana Rektoratu

VUT v Bme, 1. 10. 2008 od 17:00 - 19:00 hod. - Pfednaska a ukazky cviceni pro zamestnance,
studenty i sirokou vefejnost.

./ Program - SPORTing (spoluprace Sportovni klub VSK), viz intemetova adresa:
http://www .vsk. vutbr.cz/index.php?code= 13 nebo http://www.vsk.vutbr.cz .

• Doc. Lhotakova, vzhledem k blizicimu se poslednimu zasedani soucasneho AS VUT, dala k uvaze
navrh na neformalni rozlouceni, na ktere budou pozvani clenove vedeni VUT.

VAS 1:
AkademickY senat VUT schvaluje jako skrutatory doc. Lhotakovou a doc. Pekafe.

VAS 2:
AS VUT schvaluje Zapis ze zasedani AS VUT c. 9/2008 konaneho dne 9. zari 2008.

VAS 3:
AS VUT zada rozeslani aktualnich informaci 0 novinkach v pfiprave zmen na vysokych skolach elektro-
nickou postou vsem clenum AO VUT.

VAS 4:
AS VUT upozornuje AS fakult na to, aby s ohledem na pfipravovane zmeny ve vysokem skolstvi, a s tim
souvisejici nutnost udrZet akceschopne zastoupeni VUT a fakult v nadchazejicim obdobi, venovaly ma-
ximalni pozomost vcasne nominaci zastupcu fakult VUT do Rady VS tak, aby byli zarukou aktivniho
hajeni zajmu akademicke obce VUT.

VAS 5:
AS VUT schvaluje Statut UBI ve zneni se zapracovanymi pfipominkami projednanymi na zasedani LK
AS VUT dne 22. 9. 2008.

VAS 6:
AS VUT schvaluje "Smemici feditele USI c. 8/2008 pro zabezpeceni dalsi ryuky v akreditovanem dok-
torskem studijnim programu Soudni inzenyrstvi na USI VUT v Bme pro akademickY rok 200912010" ve
zneni se zapracovanymi pfipominkami projednanymi na zasedani LK dne 22. 9. 2008.

VAS 7:
AkademickY senat VUT schvaluje nove zneni Volebniho ajednaciho fadu AS FSI.

VAS 8:
AS VUT schvaluje zkraceni pfedkladaci lhuty na projednani zameru vykoupit pozemky v lokalite "Pod
Palackeho vrchem" - viz dopis kvestora c.j. 145/90310/08 ze dne 31. 8. 2008 - na 3 rydny.

VAS 9:
AkademickY senat VUT nema namitek k zameru vykoupit pozemky v lokalite "Pod Palackeho vrchem"-

http://www.vsk.vutbr.cz


viz dopis kvestora c.j. 145/90310108 ze dne 31. 8. 2008.

UAS 10:
AS VUT schvaluje zkniceni pfedkl<idaci Ihuty na projedmini zameru odprodat pozemek v lokalite "Pod
Palackeho vrchem" - viz dopis kvestora c.j. 147/90310108 ze dne 31.8.2008 - na 3 t)'dny.

UAS 11:
Akademicky senat VUT nema namitek k zameru odprodat pozemek v lokalite "Pod Palackeho vrchem"-
viz dopis kvestora c.j. 147/90310108 ze dne 31. 8. 2008.

UAS 12:
Akademick)' senat VUT schvaluje z celkove castky 956 tis. Kc, pfesunute z Fondu aktivit souvisejicich
s vedeckou a dalsi tvurci cinnosti (cast software) do Rezervy AS VUT, pfevedeni 156 tis. Kc zpet do
vYse uvedeneho fondu.

UAS 13:
AS VUT se usnasi, ze pozadavky na poskytnuti mimofadne dotace v souladu s Pravidly pro tvorbu roz-
poctu VUT v Brne na r. 2008 je mozne AS VUT dorucit do 29.9.2008.

PHsti zasedani AS VUT se bude konat dne 21. 10. 2008 od 9:00 hodin
v zasedaci mistnosti rektora VUT v Brne, Antoninska 1

Petr Donth
pfedseda SK AS VUT

ze zasedani omluven

DL2fD~~
pfedseda AS VUT


